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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande 

 

§ 7  Rutin för facknämndernas hantering av medborgarförslag. Skrivelse till 

kommunstyrelsen 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag till skrivelse till kommunstyrelsen 

med förslag om formaliserade rutiner hos facknämnderna för deras hantering av 

medborgarförslag som sänds vidare till dessa nämnder av stadsdelsnämnderna. Skrivelsen 

biläggs protokollet och skickas till kommunstyrelsen. 

 

Ärendet 

Medborgarförslag som faller utanför stadsdelsnämndens ansvar skickas vidare till den 

facknämnd som ansvarar för frågan. Det vore bra om facknämnderna hade formaliserade 

rutiner för hur de hanterar sådana förslag. Det skulle göra det enklare för både 

förslagsställare, nämnd och förvaltning att följa vad som händer med förslaget.  

 

Stadsdelsnämndens demokratiråd har diskuterat frågan och nämnden har därefter 

uppdragit åt förvaltningen att ta fram en förslag till skrivelse så att nämnden kan vända sig 

till kommunstyrelsen i frågan.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2016-05-25. 

Dnr 1.2-328/2016 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

Niklas Dahlgren (C) och Lars Hultkvist (KD) anmälde ett ersättaryttrande. 

 

Ersättaryttrande 

Niklas Dahlgren (C) och Lars Hultkvist (KD) 

 

Om vi hade haft förslags- och rösträtt hade vi instämt i förvaltningens förslag och 

nämndens beslut. 

  


